



暑假安排

敬啟者：

有鑑於近日新冠肺炎感染個案急升，教育局於7月10日(星期五)宣佈全港幼稚園由7月13日(星期一)開始提早放暑假。

- 1)本校暑假假期現提早為7月13日(星期一)起至8月31日(星期一)，請家長督促貴子弟依時完成假期作業。
- 2)原定於7月15日(星期三)舉行高班畢業禮及聚餐，現因教育局宣佈提早放暑假，因此是日活動將會取消。

此 致
貴 家 長



天后中英文幼稚園啟
二零二零年七月十一日



Regina Coeli Anglo-Chinese Kindergarten

ST069E/2019

Advance of the Beginning of Summer Holiday Arrangement

Dear Parents,

In view of the exponential growth of confirmed COVID-19 cases, the Education Bureau has decided that all kindergartens could advance the beginning of summer holiday to next Monday, 13th July 2020 and our arrangement will be as follows :

1. Summer Holiday will be re-scheduled from 13th July 2020 (Monday) to 31st August 2020 (Monday). Parents are reminded to monitor your children to complete the holiday exercises.
2. The Graduation Ceremony and Party originally scheduled on 15th July (Wednesday) will be canceled due to the advance of the beginning of summer holiday.



Regina Coeli Anglo-Chinese Kindergarten
11th July 2020